
26 pis ze zased6 ni Zastu pitg lstva Obce H I u bqkel-M q50vky

ze dne 4.12.2014 konan6ho v s6le KD v 19.00 hod

Program:

L ZahAjeni

2. Urdeniov6iovatel0 zdpisu a zapisovatele

3. Ndvrh na dopln6ni Programu

4. Kontrola zdpisu zeZZO 12.17.201'4

5. Piikaz a pldn k zajiStdni inventur za rok2014

6. Schvdleni rozpodtov6ho provizoria na rok 2015

7. Projedndni a schvdleni kontrolniho iddu v'i bor0

8. Schv6leni dotace od JMK na "Vfdaje na zabezpeieni akceschopnosti JSDH obce na rok2Ot4"

9. Ndvrh parkoviStd a piistupu k Lurdsk6 jeskyni

10. Projedndni a schvdlenivelitele z6s. jednotky SDH

11. Informace o stavu jednotliv'ich piipravovanrich a realizovan'ich projekt0 a o postupu ie5enl

uloien'ich rikol0 z minu16ho zastupitelstva

12. Diskuze

13. Niivrh usneseni

1.4. Ztx|r

Piitomni:
ing. Malec, MVDr. Bohdd, Bc. Frey, Mgr. HellmanovS, p, Joura, p. Pavlikovd , p, Vystrdil, p. Vandk

Host6: 5

t. Starosta zahiijil zaseddniv 19,00.

Z. Zapisovatelem z jedndnijmenoval p. Vaika Ladislava, ov6iovateli zdpisu p. J. Vystrdila a p'

Pavlikovou Evu.

3. Sezn6mil piitomn6 ileny ZO a obdany s programem, navrhl dopln6ni programu o body 9 a 10.

Nechal hlasovat (pro 8, Proti 0)

4. Starosta sezndmil piitomn6 se zdpisem z minul6ho ZZO.

Nechal hlasovat (pro 8, Proti 0)

5. piednesen n5vrh na sloZeni hlavni a dildi inventarizadni komise. elenov6 hlavni inventarizaini komise

: MVDr. Bohdd, Bc. Frey, Vandk Lad., dlenov6 diliikomise pro SDH: Kamardd Jos. starosta SDH,

Vrdna Vdclav. Komisim bylo stanoVeno provedeni inventur za rok2OL4 ke dni 3L.12.20t4,

Nechal hlasovat (pro 8, proti 0)

6. Piednesen ndvrh rozpodtov6ho provizoria pro rok 2015. Bylo stanoveno ve v'i5i t/12 rozpottu pro

kaZd'i m6sic a ilhrady nezbytn6 nutnrich zdvazkl.

Nechal hlasovat (pro 8, proti 0)

7. Projedndn( ndvrhu kontrolniho i6du Obce Hlubok6 Ma30vky, zastupite16 byli sezndmeni s ndvrhem

kontrolniho iddu, ktenim se buciou iidit v,ibory ZO Hlubok6 Ma50vky,

Nechal hlasovat (pro 8, proti 0)



8.

9

Sezn6meni zastupitel0 se smlouvou na poskytnutidotace z JMK na Skoleni dlen0 zdsahove jednotky

SDH.

Nechal hlasovat (Pro 8, Proti 0)

Parkovi3t6 a bezbarierov,i piistup k aredlu u Lurdsk6 jeskynd, na tuto akcije moZno ziskat dotaciaZ

do v,ise 50 % ndklad0, je tieba zpracovat projekt, kter{ musi blit odsouhlasen Stavebnim uiadem, po

t6 je moZno do (nora 2015 podat Zddost o dotaci na realizacistavby. Ktomuto bodu byla oteviena

diskuze: p. Vystrdil navrhnul oslovit p. fardie, aby s6lil svoje piedstavy, piipadn6 oslovil vdiici, aby

vzniklo ieSeni piijateln6 pro vsechny n6v5t6vniky areSlu; p. Drozd vznesl dolaz,jestli by bylo mozno

do tohoto projektu zaiadit i opravy, piip. zesilenl op6rnfch zdi cesty.

Po piedneseni dotaz0 bylo hlasovdno (pro 8, proti 0)

10. Schvdlenivelitele jednotky SDH v obci , na zdklad6 voleb do v'iboru SDH byl na funkci velitele SDH

navrZen PetrZelka Miroslav.

Nechal hlasovat (Pro 8, Proti 0)

11. Starosta piednesl zprdvu o stavu rozpracovan'ich projekt0 a rikol0 stanovenrich na poslednim

zaseddni ZO:

- setrvdni v DSO JeviSovicko, bude z dasovlich dfivod0 projedndno po Nov6m roce'

- nabidkov6 iizeni na oietienia proiezdvku strom0 v obci, byly osloveny 2firmy, kter6 podaly

cenov6 nabidky. Tyto budou projedn6ny zastupiteli obce, aby mohla blit vybrdna firma, kter6 to

zajisti.

- zpracov6ni podklad0 pro zbudovdni sportovi5td v lokalit6 Na Nivdch: k tomuto starosta doplnil,

Ze zdm6r byl utlumen, protoZe hlina, co je zde sloZenS, nebude odvezena v 16mci opravy rybnika

do hrdze, jak bylo piedpoklSd6no, a tak by se piesun hmot a diSt6ni promitlo finandnd do

n6klad0, coZ by zase zkreslovalo akci, jako v piipad6 D6tsk6ho hii5t6 u hasiddrny; a navrhl

poikat, ai tu hlinu budeme n6kam potiebovat, at je to ilieln6'

- v lokalit6 pod Skalou v hdjku, projednat moZnosti a variantniie5eni 0pravy bieh0 Plenkovick6ho

potoka tak, aby bylo moino, ve spoluprdci s LeR, prov6st protipovodiovd opatieni, kterd by 16pe

ochrdnila piilehl6 pozemky pied zdplavami; piislib ze strany LeR, ieieniv r6mci pl6novanlich

riprav Plenkovick6ho potoka po letoinivelk6 vod6.

- projekt 0pravy rybnika, pr6ce probihajidle harmonogramu, Zddost o proplacenljiZ byla poddna,

piislibena ilhrada viech niiklad0'

- zatepleni budovy OU a KD, do5lo 7 cenovrich nab(dek, firmy byly vyzvdny k dopln6ni nabidek do

8.r2.2074.

t2. Po t6to zpr6v6 byla oteviena diskuze:

- jako prvni p. Van6k vzhledem k situaci v pondEli 1.12., vznesl dotaz na zprisob zajiStdnizimni

ridrZby a dSle uvedl, 2e obdan6 kritizovali nedostatednV posyp mistnich komunikacia naprost'i

nedostatek posypov6ho materi6lu. Starosta oponoval, ie posypov6ho materidlu bylo k dispozici

dostatek a 2e pracovnici obce jiZ od 5 hodin rdno byli na nohou, bohuiel nestadi zavdas posypat

v5echny fseky komunikaciv obci, cca 9,5 km, snaiili se posypat alespori spddovit6 (seky pii

sjezdu na hlavni komunikaci, n5sledn6 pak mistni komunikace.

- p. Drozd vznesl piipominku, pokud se budou nddoby na posyp plnit mokrlim piskem, ten zmrzne

a nebude moZno jej k posypu pouZit. Na to starosta odpov6d6l, Ze zdsoba such6ho ntateri6lu,

kterou jsme m6li a m6me, je omezend skladovaci plochou a i tam n6m z vlhka ve vzduchu, kter6
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bylo, d6stedn6 zvlhla. Pies zimu tento materidl musime pr0b€Zn6 doplfiovat a to uZ 0plnou

suchost nezabezPedfme.

L3. Po ukonEeni diskuze byl piednesen ndvrh usneseni'

Pro n.6vrh usnesenijak byl iten (8 pro, proti0)

14. po schvdleni usneseni podEkoval starosta za ftast a zaseddni ukoniil ve 20,40.

Ov6iovate16:Ji

Zapsal: Ladislav Van6k


